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Existuje naděje pro USA?
lipovylist.cz/wordpress/existuje-nadeje-pro-usa

 
od Jeffa Thomase

Po celý život kohokoli mladšího sedmdesáti pěti let byly USA téměř
ve všech směrech na špici. Po desetiletí měla větší svobodu, větší
prosperitu a vyšší produkci než kterákoli jiná země na světě.

Amerika byla roh hojnosti – centrum inovací a trendů v technologii,
umění a společenském rozvoji. A dnes se mnoho Američanů, i když
si stěžují na změny k horšímu ve své zemi, rychle vrací a říká: “Tohle
je stále nejlepší země na světě.” Nebo: “Všichni se sem stále snaží
přijít.”

No, popravdě řečeno, ani jeden z těchto potrhlých komentářů už
není přesný. Ale i ti, kteří k tomuto poznání došli, mají tendenci se
uchýlit k nevyhnutelnému zpětnému komentáři: “No, co uděláš?
Všude jinde je to stejně špatné.”

A přesto je to také nepřesné. V průběhu světových dějin, kdykoli
některá země vstoupila do stádia úpadku, jiné byly v procesu
vzestupu.

A to platí i dnes. Jsou země, kde je prosperita a produkce mnohem
větší než v USA, a stále častěji země, kde je klíčová složka, která
udělala Ameriku skvělou – svoboda – přítomna v mnohem větší
míře.

Ve skutečnosti je to jedna z charakteristik Ameriky, která nejrychleji
upadá. To platilo zejména v roce 2020, kdy byl virus použit jako
ospravedlnění k dramatickému zvýšení vládní dominance
obyvatelstva.
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Málo záleží na tom, zda se na vytvoření viru podílely USA, nebo zda
byl pouze kooptován jako příležitost k rozšíření kontroly.

Výsledkem bylo tvrdé vládní vměšování do medicíny, podnikání a
osobních svobod.

Pokud jde o posledně jmenovaný problém, lichá poloviční míra
osobní kontroly pohybu není dostatečně velká na to, aby zabránila
šíření viru, ale stačila ke kolapsu podniků, vytvoření rekordní
nezaměstnanosti a znemožnění některým lidem se živit.

Ve výhodném provedení posloužil jako ideální krycí příběh pro
ekonomický kolaps, který byl nevyhnutelný. Vláda může říci:
“Neobviňujte nás z kolapsu; způsobili to ti nezbední Číňané a jejich
otravný virus.”

Pokles není náhoda. Jde o plánovanou demolici. A jde to dobře. Ti,
kteří skutečně tahají za nitky, budou z krize profitovat. Ne pro
každého, samozřejmě, ale zcela určitě pro těch pár, kteří to vytvářejí.

Ale mnozí říkají, že USA se probouzejí, že jejich občané docházejí k
závěru, že Deep State – ta korporativistická vládnoucí třída, která se
skládá z vládních vůdců a vůdců velkých podniků – stále více ničila
prosperitu, výrobu a svobodu, které kdysi existoval a nahradil je
masivním dluhem, odchodem výroby do jiných zemí a mizející
střední třídou.

A měli by naprostou pravdu. Konec hry pro kdysi velké impérium
USA je nyní v plném proudu a během několika příštích let budeme
svědky toho, jak bude padat z kopce.

Takže, co mají Američané dělat?

Věřím, že – jako vždy, když země upadá – se obyvatelstvo rozdělí do
několika skupin.
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První skupina, která bude zdaleka největší, bude stále více reptat,
ale nakonec udělá jen málo nebo vůbec nic, aby se zachránila.
Půjdou dolů s lodí.

Druhá skupina řekne: “Tohle nemusíme akceptovat.” Jsou to
prepperi, ti, co mají sklad potravin a schovávají zbraně a munici.
Jsou to lidé, kteří jsou vidět u rohového baru a říkají: “Pokud si pro
mě přijdou, jsem zamčený a naložený.”

Jejich přátelé souhlasně přikyvují, ale ve skutečnosti, pokud by na
jejich verandu dorazil vycvičený a vybavený SWAT tým, jen velmi
málo lidí by uspělo v jediném výstřelu, a těm, kteří by to udělali, by
jejich zbývající život byl stručný.

Na promyšlenější straně této skupiny by byla třetí skupina. Také by
řekli: „Tohle nemusíme akceptovat“, ale jejich volbou řešení bude
„pracovat v rámci systému“.

To je mnohem větší skupina – ti, kteří čekají na každé volby, jako by
na ně čekalo řešení. Pokaždé jsou zklamaní. Pokud bude zvolena
strana, kterou podporovali, vítězové nějak nedokážou vrátit zemi do
svobodné společnosti, kterou kdysi byla. Pokud je zvolena druhá
strana, pokles se jen zrychluje.

Je neuvěřitelné, že u této skupiny se zdá, že žárovka nikdy nesvítí.
Nikdy se nedostanou do bodu, kdy si uvědomí, že: “Ach, rozumím
tomu: ani jedna strana nemá v úmyslu vrátit zemi do stavu svobody.
Jedinou otázkou je, která skupina uchazečů bude mít tentokrát na
starosti úpadek.” V každém případě prohrávám.”

Dalo by se říci, že jde o nejtragičtější skupinu. Jsou upřímní a
oddaní. Nekonečně doufají, že řešení je hned za rohem, aniž by pro
jejich naději existoval nějaký skutečný základ.

Společné ve všech třech těchto skupinách je, že všechny skončí
jako oběti. Mohou se lišit v přístupu k úpadku, ale budou se podílet
na ztrátě svého bohatství (ať už velkého nebo malého) a své
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svobody.

Ale je tu ještě čtvrtá skupina – ti, kteří odcházejí. Jejich počet je malý
a obvykle nemají velký dopad na vědomí ostatních tří. Ve
skutečnosti se o nich nikdy ani nezmiňují média. Jako by
neexistovaly.

Vraťme se tedy o pár století zpět. Amerika byla založena pracovitým
sortimentem osadníků, kteří pocházeli z několika zemí Evropy. Ve
svých domovských zemích byli svědky útlaku – omezení jak jejich
svobody, tak jejich schopnosti vytvořit dobrý život pro sebe a své
rodiny.

Byli nezávislého smýšlení a spoléhali sami na sebe. Vydobyli si
životy v divočině a později postavili města, později města. Ale po
celou dobu se drželi své základní víry v nezávislost a svobodu.

Dnes jsou stále uctíváni jako páteř toho, co udělalo Ameriku skvělou.
A tento pohled je přesný. Přesto se jim dnešní Američané v ničem
nepodobají. Žádná ze tří výše uvedených skupin nemyslí jako oni,
ačkoli prostřední skupina by ráda věřila, že ano, pouze tím, že
vlastní zbraně. Nejsou nezávislého smýšlení. Nejsou soběstační .

Klíčové je, že zakladatelé Ameriky uznali, že neexistuje žádná
šance, že by mohli změnit zkorumpované a kontrolní systémy, do
kterých se v Evropě narodili.

A tak opustili Evropu a začali jinde.

Čtvrtá skupina jde podobnou cestou: Hledejte destinaci, kde vláda
ještě nemá moc vás okrást o vaše bohatství a svobody.

Volba je jednoduchá. Pokud si ceníte své svobody – schopnosti činit
vlastní rozhodnutí a ponechat si více z toho, co jste vydělali – sbalte
si kufry a jděte.

 

Continue Reading
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